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Zápis ze schůze Fakultního klubu Bion 

Datum konání: 10. 11. 2014 

Místo konání: společenská místnost č. 403, DM SPSŠ 

Předsedající: Radka Procházková 

Zapisovatel: Jan Štrobl 

 

 

Přítomní představitelé představenstva:  

Jan Štrobl, Nicola Kyjevská, Tomáš Pokorný, Lukáš Kuchárik, Matouš Hrbek, Martin Jíška, Michal 

Kubánek 

Přítomní hosté:  

Petr Knedlík, David Štěrba, Radka Procházková, Jan Kadavý, Václava Sedlmajerová 

 

 

Zápis ze schůze: 

1. Vzdání se funkce 

- Jan Kadavý se z osobních důvodů zříká funkce zástupce GDM, do které byl řádně 

zvolen 

- Místo něj bude v souladu se stanovami vykonávat funkci zástupce GDM v novém 

představenstvu Matouš Hrbek, který se v řádných volbách umístil jako první 

nezvolený 

2. Jmenování nového představenstva 

- Nové představenstvo je jmenováno ve složení Jan Štrobl, Nicola Kyjevská, Tomáš 

Pokorný, Michal Kubánek, Matuš Hrbek, Martin Jíška, Lukáš Kuchárik 

3. Volba předsedy FK BION 

- Na funkci předsedy FK BION byl navržen Jan Štrobl 

- Volba Jana Štrobla na pozici předsedy FK BION  (7-0-0) – zvolen 

- Václava Sedlmajerová, jako prezidentka SU ČVUT, jmenovala Jana Štrobla ve funkci 

předsedy FK BION 

4. Volba místopředsedy FK BION 

- Na pozici místopředsedy byla navrhnuta Nicola Kyjevská 

- Volba Nicoly Kyjevské na pozici místopředsedy FK BION (7-0-0) - zvolena 

5. Volba ostatních pozic FK BION 

- Na pozici zapisovatele byla navržena Nicola Kyjevská – souhlasí 
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- Na pozici delegáta FK BION v parlamentu SU byla navržena Nicola Kyjevská – souhlasí 

- Na pozici zástupce delegáta FK BION v parlamentu SU byl navržen Tomáš Pokorný – 

souhlasí 

- Na pozici pokladníka FK BION byl navržen Tomáš Pokorný – souhlasí 

- Na pozici správce webu a FB byl navržen Tomáš Pokorný - souhlasí 

- Jako zástupce FK BION ve SVALu byl navržen Tomáš Pokorný – souhlasí 

- Jako zástupce FK BION v plesovém výboru byl navržen Martin Jíška – souhlasí 

- Jako správce DM SPSŠ byl navržen Michal Kubánek – souhlasí 

- Studentskou anketu bude nadále spravovat Marek Piorecký 

- Jako správce posilovny byl navržen Jan Kadavý – souhlasí 

- Správcem sítě bude nadále Martin Matějek 

- Sportovní výbor budou nadále tvořit Tadeáš Šíma, David Štěrba, Barbora Zavoloková 

6. Výjezdní zasedání SU ČVUT 

- Na nadcházející výjezdní zasedání SU ČVUT pojedou jako zástupci FK BION Jan Štrobl, 

Nicola Kyjevská a Tomáš Pokorný 

7. Zvonění klíčema 

- Na Masarykově koleji se večer 16. 11. 2014 uskuteční akce Zvonění klíčema, akce 

pokračuje i 17. 11. 2014 – všichni jsou srdečně zváni 

8. Vaření guláše 

- Na DM SPSŠ se uskuteční vaření guláše na nadcházející DOD na FBMI 

- Vedení DM SPSŠ je o tom informováno 

9. Zjištění funkčnosti internetové sítě 

- Martin Jíška zjistí, jak jde internet lidem na DM SPSŠ 

- Matouš Hrbek zjistí, jak jde internet lidem na GDM 

10. Přístup k účtu FK BION 

- Přístup k účtu FK BION si zařídí Tomáš Pokorný na místo Radky Procházkové 

 


